

## 中九龍幹線 - 油麻地西工程

### 交通通告二十四 - 西九龍公路(南行)支路臨時交通安排

為配合中九龍幹線 - 油麻地西工程，西九龍公路(南行)近大角咀通風站的支路往油麻地及尖沙咀，將於2025年1月5日或12日，凌晨1時至清晨6時臨時封閉，詳情請參考附件一。

因應上述臨時交通安排，駕駛者可參閱以下臨時交通改道安排前往目的地：

- (i) 沿青葵公路(三號幹線)經西九龍公路前往油麻地的受影響車輛，須改經3號幹線3號出口、連翔道(南行)、麗翔道(東行)，然後依照現有方向指示標誌前往目的地；
- (ii) 沿青葵公路(三號幹線)經西九龍公路前往尖沙咀的受影響車輛，須改經3號幹線3號出口、連翔道(南行)，然後繼續行程；
- (iii) 沿連翔道迴旋處前往油麻地的受影響車輛，須改經美青路(西行)、貨櫃碼頭南路(南行)、荔寶路(東行)、連翔道(南行)，然後依照現有方向指示標誌前往目的地；
- (iv) 沿連翔道迴旋處前往尖沙咀的受影響車輛，須改經美青路(西行)、貨櫃碼頭南路(南行)、荔寶路(東行)、連翔道(南行)，然後繼續行程；
- (v) 沿昂船洲大橋經青沙公路(東行)(8號幹線)前往油麻地的受影響車輛，須改經8號幹線2D出口、荔寶路(東行)、連翔道(南行)，然後依照現有方向指示標誌前往目的地；
- (vi) 沿昂船洲大橋經青沙公路(東行)(8號幹線)前往尖沙咀的受影響車輛，須改經8號幹線2D出口、荔寶路(東行)、連翔道(南行)，然後繼續行程；
- (vii) 沿8號貨櫃碼頭前往油麻地的受影響車輛，須改經貨櫃碼頭南路(東行)、荔寶路(東行)、連翔道(南行)，然後依照現有方向指示標誌前往目的地；
- (viii) 沿8號貨櫃碼頭前往尖沙咀的受影響車輛，須改經貨櫃碼頭南路(東行)、荔寶路(東行)、連翔道(南行)，然後繼續行程；
- (ix) 沿昂船洲大橋經青沙公路(東行)(8號幹線)或貨櫃碼頭南路(東行或南行)前往油麻地的受影響車輛，亦可改經興華街西往深旺道(南行)、東京街西(西行)、連翔道(南行)，然後依照現有方向指示標誌前往目的地；及
- (x) 沿昂船洲大橋經青沙公路(東行)(8號幹線)或貨櫃碼頭南路(東行或南行)前往尖沙咀的受影響車輛，亦可改經興華街西往深旺道(南行)、東京街西(西行)、連翔道(南行)，然後繼續行程。

有關地點將設置適當的交通標誌及道路標記，指導駕駛人士。我們會分隔工地範圍，以保障道路使用者之安全。臨時交通安排可能會因應實地情況而稍作調整。對於上述工程所造成的任何不便，我們謹此致歉。

如有任何查詢，歡迎致電24小時熱線5331 5330與中九龍幹線 - 油麻地西工程團隊聯絡。

合約編號 HY/2014/20

路政署中九龍幹線-油麻地西工程

駐工地工程團隊

2024年12月24日

**Central Kowloon Route – Yau Ma Tei West**  
**Traffic Notice No. 24 – Temporary Traffic Arrangement at**  
**Slip Road of West Kowloon Highway southbound**

24 December 2024

To facilitate the construction of Central Kowloon Route – Yau Ma Tei West (CKR – YMTW), temporary traffic arrangement at West Kowloon Highway southbound (near Tai Kok Tsui Ventilation Station) towards Yau Ma Tei and Tsim Sha Tsui will be implemented from 1:00 a.m. to 6:00 a.m. on 5 and 12 January 2025. Please refer to the **Attachment 1** for the detailed information of temporary traffic arrangements.

Due to the temporary traffic arrangement, the affected vehicles may use the following proposed traffic diversions:

- (i) Affected vehicles from Tsing Kwai Highway (Route 3) heading for Yau Ma Tei via West Kowloon Highway will be temporarily diverted via taking exit 3 of Route 3, Lin Cheung Road southbound and Lai Cheung Road eastbound, and then following the existing directional signs for their destination;
- (ii) Affected vehicles from Tsing Kwai Highway (Route 3) heading for Tsim Sha Tsui via West Kowloon Highway will be temporarily diverted via taking exit 3 of Route 3 and Lin Cheung Road southbound, before resuming to its original routing;
- (iii) Affected vehicles from Lin Cheung Road roundabout heading for Yau Ma Tei will be temporarily diverted via Mei Tsing Road westbound, Container Port Road South southbound, Lai Po Road eastbound, Lin Cheung Road southbound, and then following the existing directional signs for their destination;
- (iv) Affected vehicles from Lin Cheung Road roundabout heading for Tsim Sha Tsui will be temporarily diverted via Mei Tsing Road westbound, Container Port Road South southbound, Lai Po Road eastbound and Lin Cheung Road southbound, before resuming to its original routing;
- (v) Affected vehicles from Stonecutter Bridge on Tsing Sha Highway eastbound (Route 8) heading for Yau Ma Tei will be temporarily diverted via taking Exit 2D of Route 8, Lai Po Road eastbound, Lin Cheung Road southbound, and then following the existing directional signs for their destination;
- (vi) Affected vehicles from Stonecutter Bridge on Tsing Sha Highway eastbound (Route 8) heading for Tsim Sha Tsui will be temporarily diverted via taking Exit 2D of Route 8, Lai Po Road eastbound and Lin Cheung Road southbound, before resuming to its original routing;

- (vii) Affected vehicles from Container Terminal 8 heading for Yau Ma Tei will be temporarily diverted via Container Port Road South eastbound, Lai Po Road eastbound, Lin Cheung Road southbound, and then following the existing directional signs for their destination;
- (viii) Affected vehicles from Container Terminal 8 heading for Tsim Sha Tsui will be temporarily diverted via Container Port Road South eastbound, Lai Po Road eastbound and Lin Cheung Road southbound, before resuming to its original routing;
- (ix) Affected vehicles from Stonecutter Bridge on Tsing Sha Highway eastbound (Route 8) or Container Port Road South eastbound or southbound heading for Yau Ma Tei can be temporarily diverted via Hing Wah Street West leading to Sham Mong Road southbound, Tonkin Street West westbound, Lin Cheung Road southbound, and then following the existing directional signs for their destination; and
- (x) Affected vehicles from Stonecutter Bridge on Tsing Sha Highway eastbound (Route 8) or Container Port Road South eastbound or southbound heading for Tsim Sha Tsui can be temporarily diverted via Hing Wah Street West leading to Sham Mong Road southbound, Tonkin Street West westbound and Lin Cheung Road southbound, before resuming to its original routing.

Appropriate traffic signs will be erected on site to guide motorists. Works area will be fenced off to safeguard the public. This temporary traffic arrangement will be adjusted to suit the actual site conditions. We apologize for any inconvenience caused by the above works.

Should you have any queries, please contact CKR-YMTW 24-hr hotline at 5331 5330.

YMTW Project Team

Contract No. HY/2014/20

Central Kowloon Route – Yau Ma Tei West



# 臨時交通安排：西九龍公路南行支路 (往油麻地及尖沙咀) 封閉

Temporary Traffic Arrangement: Closure of slip road of West Kowloon Highway leading to Yau Ma Tei & Tsim Sha Tsui

